
有效的CCAAK通過考試|第一次嘗試輕鬆學習並通過考
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BONUS!!! 免費下載KaoGuTi CCAAK考試題庫的完整版：https://drive.google.com/open?id=1NP3Rxsv0E-
3va7jtnQXW_Ppu2PaPc00S

你對KaoGuTi瞭解多少呢？你有沒有用過KaoGuTi的Confluent考試考古題，或者你有沒有聽到周圍的人提到過
KaoGuTi的考試資料呢？作為Confluent認證考試的相關資料的專業提供者，KaoGuTi肯定是你見過的最好的網站。
為什麼可以這麼肯定呢？因為再沒有像KaoGuTi這樣的網站，既可以提供給你最好的資料保證你通過CCAAK考
試，又可以提供給你最優質的服務，讓你100%地滿意。

現在世界上有很多 IT人才，IT行業競爭激烈。所以很多IT人才會選擇參加相關的IT認證考試來提高自己在IT行業中
的地位。CCAAK 考試就是Confluent的一個很重要的認證考試，但是很多IT專業人員要想拿到Confluent 認證證書，
他們就必須得通過考試。

>> CCAAK通過考試  <<

最新CCAAK考題，CCAAK考試內容

如果你想通過Confluent的CCAAK考試認證使自己在當今競爭激烈的IT行業中地位更牢固，在IT行業中的的專業技
能更強大，你的需要很強的專業知識和日積月累的努力，而且通過Confluent的CCAAK考試認證也不是簡單的，或
許通過Confluent的CCAAK考試認證是你向IT行業推廣自己的時候，但是不一定需要花費大量的時間和精力來學習
專業知識，你可以選擇我們KaoGuTi Confluent的CCAAK考試培訓資料，專門是針對IT相關考試認證研究出來的培
訓產品。有了它你就可以毫不費力的通過了這麼困難的Confluent的CCAAK考試認證。

最新的 Confluent Certified Administrator CCAAK 免費考試真題 (Q15-
Q20):
問題  #15 
A developer is working for a company with internal best practices that dictate that there is no single point of failure for all data
stored.
What is the best approach to make sure the developer is complying with this best practice when creating Kafka topics?

A. Use the parameter --partitions=3 when creating the topic.
B. Make sure the topics are created with linger.ms=0 so data is written immediately and not held in batch.
C. Set 'min.insync.replicas' to 1.
D. Set the topic replication factor to 3.

答案：D

解題說明：
Replication factor determines how many copies of each partition exist across different brokers. A replication factor of 3 ensures that
even if one or two brokers fail, the data is still available, thus eliminating a single point of failure.

https://drive.google.com/open?id=1NP3Rxsv0E-3va7jtnQXW_Ppu2PaPc00S
https://www.pdfexamdumps.com/CCAAK_valid-braindumps.html
https://www.pdfexamdumps.com/CCAAK_valid-braindumps.html
https://www.kaoguti.com/CCAAK_exam-pdf.html
https://tw.fast2test.com/CCAAK-practice-test.html


問題  #16 
A Kafka cluster with three brokers has a topic with 10 partitions and a replication factor set to three. Each partition stores 25 GB
data per day and data retention is set to 24 hours.
How much storage will be consumed by the topic on each broker?

A. 75 GB
B. 300 GB
C. 750 GB
D. 250 GB

答案：B

解題說明：
10 partitions × 25 GB/day = 250 GB total per day for the topic (primary data).
With a replication factor of 3, there are 3 full copies of the data: 250 GB × 3 = 750 GB total across the entire cluster.
The cluster has 3 brokers, and Kafka tries to distribute replicas evenly among them: 750 GB ÷ 3 brokers = 250 GB per broker on
average.
However, due to replication, some partitions have leaders and followers, so there's some overlap and not-perfect distribution. Each
broker stores approximately 2/3 of the total topic data (since each broker holds replicas for around 2/3 of the partitions).
2/3 × 750 GB = 500 GB, but this is shared, so each broker ends up storing ~300 GB of replicated data, including its share of
leaders and followers.

問題  #17 
A company is setting up a log ingestion use case where they will consume logs from numerous systems. The company wants to tune
Kafka for the utmost throughput.
In this scenario, what acknowledgment setting makes the most sense?

A. acks=0
B. acks=undefined
C. acks=all
D. acks=1

答案：A

解題說明：
acks=0 provides the highest throughput because the producer does not wait for any acknowledgment from the broker. This
minimizes latency and maximizes performance.
However, it comes at the cost of no durability guarantees - messages may be lost if the broker fails before writing them. This setting
is suitable when throughput is critical and occasional data loss is acceptable, such as in some log ingestion use cases where logs are
also stored elsewhere.

問題  #18 
What is the relationship between topics and partitions? (Choose two.)

A. Atopic may have more than one partition.
B. There is no relationship between topics and partitions.
C. A partition may have more than one topic.
D. Atopic always has one partition.
E. A partition is always linked to a single topic.

答案：A,E

解題說明：
Kafka topics are split into one or more partitions to enable parallelism and scalability.
Each partition belongs to exactly one topic; it cannot span multiple topics.



問題  #19 
You are managing a Kafka cluster with five brokers (broker id '0', '1','2','3','4') and three ZooKeepers. There are 100 topics, five
partitions for each topic, and replication factor three on the cluster. Broker id '0' is currently the Controller, and this broker suddenly
fails.
Which statements are correct? (Choose three.)

A. Kafka uses ZooKeeper's ephemeral node feature to elect a controller.
B. The Controller is responsible for reassigning partitions to the consumers in a Consumer Group.
C. The Controller is responsible for electing Leaders among the partitions and replicas.
D. The Controller uses the epoch number to prevent a split brain scenario.
E. The number of Controllers should always be equal to the number of brokers alive in the cluster.
F. The broker id is used as the epoch number to prevent a split brain scenario.

答案：A,C,D

解題說明：
Kafka relies on ZooKeeper's ephemeral nodes to detect if a broker (controller) goes down and to elect a new controller.
The controller manages partition leadership assignments and handles leader election when a broker fails.
The epoch number ensures coordination and avoids outdated controllers acting on stale data.

問題  #20
......

所有的IT專業人士熟悉的Confluent的CCAAK考試認證，夢想有有那頂最苛刻的認證，你可以得到你想要的職業生
涯，你的夢想。通過KaoGuTi Confluent的CCAAK考試培訓資料，你就可以得到你想要得的。

最新CCAAK考題 : https://www.kaoguti.com/CCAAK_exam-pdf.html

CCAAK題庫是針對IT相關考試認證研究出來的題庫產品，擁有極高的通過率，CCAAK題庫是看的415道題的版
本，質量很不錯，CCAAK 專業技術認證是進入IT行業的“敲門磚”，我們Confluent CCAAK-Confluent Certified
Administrator for Apache Kafka提供3種版本的下載：1，PDF格式，方便閱讀支持打印，可以方便客戶做筆記和復習
2，軟件版，不限制安裝電腦的數量模擬最真實的Confluent Certified Administrator for Apache Kafka考試環境，達到更
好更優質的備考狀態，3，APP線上版本: 不限設備使用，支持任何電子設備，同時也支持離線使用，否則這些
CCAAK考題很可能就會成為CCAAK考試中的隱患，成千上萬的IT考生通過我們的產品成功通過考試，該CCAAK
考古題的品質已被廣大考生檢驗。

好像是履帶碾壓地面的聲音，該案突顯了衛生保健政策團隊和經濟政策團隊之間的一系列辯論，CCAAK題庫是針
對IT相關考試認證研究出來的題庫產品，擁有極高的通過率，CCAAK題庫是看的415道題的版本，質量很不錯。

完美的Confluent CCAAK通過考試＆權威的KaoGuTi - 資格考試的領先供
應商

CCAAK 專業技術認證是進入IT行業的“敲門磚”，我們Confluent CCAAK-Confluent Certified Administrator for Apache
Kafka提供3種版本的下載：1，PDF格式，方便閱讀支持打印，可以方便客戶做筆記和復習2，軟件版，不限制安裝
電腦的數量模擬最真實的Confluent Certified Administrator for Apache Kafka CCAAK考試環境，達到更好更優質的備考
狀態，3，APP線上版本: 不限設備使用，支持任何電子設備，同時也支持離線使用。

否則這些CCAAK考題很可能就會成為CCAAK考試中的隱患。
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